
REFERAT   
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 28. september 2022 – kl. 17.30-20.00 – Personalerummet 

Side 1 af 3 

 

Tilstede: 

 

 

 

 

 

Afbud/fravær 

Forældre: Susanne, Bettina, Tine, Pernille, Dan, Steffen, Morten, Trine,  

Medarbejdere: Michael Laursen, Bente Fiege (suppleant) og Marie-

Louise Roed 

Elever: Martha (8.b) og Ann-Kathrine (9.x) 

Ledelse: Morten Visti Motet, Lene Bech Christensen, Lasse Bjørk 

Petersen, Githa Nøhr 

Fraværende: Dan, Trine 

1. Referat 

seneste møde 

Godkendt 

 

2. Nyt fra 

elevråd  

Orientering 

• Toilet og udereal blev taget op på elevrådsmødet. Dårlig 

rengøring på toiletterne.  

• Kantinepersonalet burde bruge hårnet, da der er fundet hår i 

maden.  

• Eleverne ønsker flere arbejdsområder udenfor klasserne. Dette er 

ikke muligt, da der ikke må stå møbler på gangene pga. flugtveje. 

• Der er mange børn der ikke kan høre klokken når det ringer, det 

gør at børnene kommer for sent til deres time.  

• Eleverne ønsker at kunne få varmet deres frokost evt. i kantinen. 

Morten vil undersøge hvad der kan gøres. 

• Der ønskes flere cykelstativer, men børnene kan sætte deres 

cykler i cykelskuret. Lene er ved at undersøge, om der kan laves 

flere cykelstativer.  

• Der ønskes også flere skraldespande udenfor især i området ved 

indskolingen. 

 

3. Nyt fra SFO  Det går godt, positiv stemning og gode aktiviteter. Bl.a. i okt. en stor 

halloween fest.  

 

 

4. Bestyrelsen 

- spørgsmål, 

opfølgninger mm. 

 

Drøftelse: 

 

Beslutning: 

 

Orientering: 

 

35 min. 

 

4.1 

• Udskolingen – bad efter idræt  

8. og 9. årgangs idræt er lagt i yderpositioner. 

Lærerne oplever, at det er vanskeligt at få eleverne til at vælge badet 

til. Derfor er timerne lagt i de sidste lektioner, så eleverne kan 

fortsætte til træning eller bade hjemme. Efter at skolen har placeret 

idræt i yderpositionerne oplever lærerne, at flere har tøj med og 

deltager i idræt. SB gør opmærksom på, at ledelsen skal være 

opmærksom på, hvilken betydning beslutningen har for kommende 

skoleår. SB er enige i, at forældrene skal bakke op om at børnene 

medbringer idrætstøj og går i bad på alle årgange. Særligt i de større 

årgange begynder man at kunne lugte, hvis eleverne ikke har badet 

efter idræt.  

 

4.2 

• Budget 2023-2026 (høringssvar) 

 

Bekymringer om besparelser på IT, Flønghuset flyttes og 

besparelser på idrætskoordinator på Fløng Skole.  

Susanne laver høringssvar, der sendes ud til SB for kommentarer. 

 

4.3 

• Princip for hytteture, lejrskoler og lignende  



REFERAT   
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 28. september 2022 – kl. 17.30-20.00 – Personalerummet 

Side 2 af 3 

 

 

 

• Forretningsorden  

• Til godkendelse - Princip for hytteture, lejrskoler og lignende  

godkendt og lægges på Aula til forældrene samt på Fløng Skoles 

hjemmeside. Hjemmesiden vil fremadrettet blive opdateret 

løbende. Næste år i august skal vedtægterne omkring 

klassekasserne tages op.   

 

4.4 

• Sidste nyt fra formanden 

o Orientering om møde ” Følgegruppemøde - kapacitet for 

klub og skole i Høje-Taastrup Vest”. (afholdt 20.09.22) 

 

o Videnseminar for alle skoler i Høje-Taastrup Kommune 

(afholdt 20.09.22) 

 

 

5. Nyt fra Skole 

 

Orientering, 

drøftelse 

• 20 min. 

• Ledelse: 

 

• Seneste nyt 
 

• Skolens fokusområder i dette skoleår: 
Fremtidens skole 
 

o Hvilke projekter gennemføres i dette skoleår 
o Hvordan arbejder vi med den projektorienteret skole på 

Fløng Skole 
Skolen arbejder med projekter på alle årgange. Der er fokus på at 
bruge vores planlægningsværktøj. Vi har afholdt høstmarked. Der var 
stor tilslutning og deltagelse fra forældre. Nogle årgange fremviste 
deres produkter, andre havde aktiviteter som produkt. Det næste 
fælles projekt er udsmykningsuge. Den afvikles i uge 46. 

 
• 4. årgang 

Hvor langt er vi kommet 
Skolen fremlagde en plan for processen. Klasserne bliver delt fra 
1. november 2022  
 

 

6. Evt. Ønske om at forældremøder er på forskellige dage og ikke på samme 

dag i kommende skoleår. 

 

7. Punkter til 

næste møde 

• Fremtidens skole 

• Kurt Scheelsbek 

• Hvordan går det med bevægelse i undervisning? 

8. Personale / 

Særlige 

udfordringer i 

klasser.  

5 min 

• Lukket punkt 

 

Kommunikation 

til Aula: 

• SFO’en planlægger halloween aktivitetsplan for halloween 

• Gennemgået budget 2023 til 2026 – der udarbejdes høringsssvar 

• Princip for hytteture, lejer skoler og lign. blev vedtaget. En 

klassekasse skal ud fra de nuværende takster bidrage med kr. 

75,00 pr. barn pr. dag (i alt 300 kr.). Lejrskolen afvikles i 

slutningen af 7. klasse 



REFERAT   
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 28. september 2022 – kl. 17.30-20.00 – Personalerummet 

Side 3 af 3 

 

 

Årshjul 2022-2023 

Dato  

Punkter til 

kommende årshjul 

23-24 

• Næste år i august skal vedtægterne omkring 

klassekasserne tages op.   

 

Onsdag d. 31.  aug. 

 

Konstituering af bestyrelse 

Årshjul, forretningsorden og blik på principper 

Onsdag d. 28. sept.  Budget og høringssvar 

Onsdag d. 26. okt. 
Skal vi afholde møde for klasserådene på skolen og i hvilken 

ramme? 

Onsdag d. 30. nov. 

Gennemgang af principper – hvilke skal revideres og 

godkendes på ny. 

 

Onsdag d. 14. dec.  

Ledelsen orienterer om det faglige niveau og trivslen på 

skolen – giver en status på de indsatser skolen har planlagt – 

der laves ikke kvalitetsrapport 

Julefrokost -  

Onsdag d. 25. jan.  

Hvordan arbejder skolebestyrelsen fremadrettet (genstart af 

tidligere drøftelser i bestyrelsen) 

 

Onsdag d. 15. feb. 
Budget og regnskab 

 

Onsdag d. 29. mar.  

Princip for Fagfordeling(genbesøg) 

 

Ordinært kort SB-møde + klasserådforældre kl. 18.30 til 

20.00 i Festsalen 

 

Onsdag d. 26. apr.  Evaluering af arrangement --. marts 

Onsdag d. 31. maj  
Fagfordeling og skema 

 

Onsdag d.  14. jun. 
Årshjul næste skoleår 

Sommerferie frokost 

  

 

 


